
Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Sesja 

 

Protokół nr 68 
 

LXVIII Sesja w dniu 26 października 2023  

Obrady rozpoczęto 26 października 2023 o godz. 08:30, a zakończono o godz. 12:35 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

 

Obecni: 

1. Andrzej Basarab 

2. Mirosław Dziewiałtowicz 

3. Olga Grajek 

4. Krzysztof Grzywnowicz 

5. Marek Leciaho 

6. Roman Marciniak 

7. Barbara Płomińska 

8. Krzysztof Psykała 

9. Tomasz Rymaszewski 

10. Anna Sianos  

11. Andrzej Staszak 

12. Jolanta Szymczak 

13. Denis Tomala 

 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie, 

b) stwierdzenie quorum. 

 

2. Przyjęcie protokołu z LXVII Sesji Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 21 września 2023 r. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LXVII Sesji Rady Gminy Ustronie Morskie z dnia 21 września 2023 r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Barbara Płomińska, Krzysztof 

Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis Tomala 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Basarab, Marek Leciaho, Roman Marciniak, Anna Sianos  

 

 

 



3. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał Rady Gminy Ustronie Morskie oraz 

informacja o przeprowadzonych przetargach – dyskusja. 

 

Sprawozdanie oraz informację o przetargach przedstawiła Wójt Gminy, Bernadeta Borkowska 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Marek Leciaho 

- Bernadeta Borkowska 

  

Dyskusja dotyczyła sieci deszczowych na terenie Ustronia Morskiego, wielkości tej sieci, 

planowania budowy zbiorników retencyjnych. 

 

4. Informacja z realizacji zadań oświatowych – dyskusja. 

 

Informację przedstawiła Dyrektor Szkoły Podstawowej w Ustroniu Morskim, Mariola Ostrowska 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Mariola Ostrowska 

- Marek Leciaho 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Andrzej Staszak 

- Bernadeta Borkowska 

 

Dyskusja dotyczyła laptopów dla uczniów z PGR, laptopów dla czwartoklasistów, ewentualnych 

przepisów dot. zwrotów laptopów, braku stanowiska/wytycznych organu prowadzącego- 

Ministerstwa Edukacji Narodowej -odnośnie zwrotu laptopów, planowania remontu szkoły 

w budżecie na kolejne lata dot. m.in. wymiany okien na sali gimnastycznej, remontu sal 

gimnastycznych oraz wymianę ogrodzenia, stwarzania odpowiednich warunków dla uczniów. 

 

5. Informacja o oświadczeniach majątkowych - dyskusja. 

 

Informację przekazał Przewodniczący Rady Gminy, Krzysztof Grzywnowicz 

 

Brak dyskusji 

 

6. Głos mieszkańców. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Olga Sroka 

- Bernadeta Borkowska 

- Andrzej Basarab 

 

Dyskusja dotyczyła propozycji nasadzeń drzew – platanów – przy ul. Koszalińskiej, 

zaplanowanych nasadzeń głogów i jarzębin, konsultacji nt innych nasadzeń alejowych, 

problematycznych w utrzymaniu głogów, ewentualnego referendum/ zebrania odnośnie 

planowanych nasadzeń, celu powołania Komisji Zieleni i spotkań ze społeczeństwem 

i korzystania z rad powołanej komisji; 

Przebiegu i rozstrzygnięć odnośnie Center Baltic, ogłoszonego wyroku, który nie jest jeszcze 

prawomocny. 

 



 

7. Przedstawienie projektów uchwał: 

 

a) Druk nr 1 – w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Ustronie Morskie na 2023 rok - 

dyskusja, podjęcie uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek. 

Komisja Budżetu wydała opinię pozytywną. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Elżbieta Macek  

- Andrzej Staszak 

- Marek Leciaho 

 

Dyskusja dotyczyła przedstawienia autopoprawki – wykonawca skateparku; oszczędności 

z energii , które pokryją dodatkowe koszty przy budowie skateparku; spółki energetycznej i jej 

wydajności w zapotrzebowanie energii; wydatków na zakup kalendarzy, zabezpieczania 

materiałów biurowych dla pracowników,  

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 1 – w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Ustronie Morskie na 2023 rok - 

dyskusja, podjęcie uchwały..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak, Denis 

Tomala 

PRZECIW (1) 

Marek Leciaho 

NIEOBECNI (2) 

Roman Marciniak, Anna Sianos  

 

 

b) Druk nr 2 - w sprawie zmian w uchwale wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ustronie 

Morskie na lata 2023 - 2036 - dyskusja, podjęcie uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Macek. 

Komisja Budżetu wydała opinię pozytywną. 

 

Brak dyskusji 

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 2 - w sprawie zmian w uchwale wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ustronie 

Morskie na lata 2023 - 2036 - dyskusja, podjęcie uchwały..  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Leciaho 

NIEOBECNI (3), Roman Marciniak, Anna Sianos, Denis Tomala 

 

 

c) Druk nr 3 - w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi za rok od domku letniskowego lub od innej nieruchomości wykorzystywanej na 

cele rekreacyjno-wypoczynkowe - dyskusja, podjęcie uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Kinga Kurkowska 

Komisja Budżetu wydała opinię pozytywną. 

Komisja Komunalna wydała opinię pozytywną. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Kinga Kurkowska 

- Marek Leciaho 

- Andrzej Staszak 

- Ewa Ostrowska 

- Krzysztof Grzywnowicz  

 

Dyskusja dotyczyła legalności nieruchomości, których dotyczy projekt uchwały, sezonowo 

wykorzystywanych nieruchomości, przestrzegania przepisów gminnych odnośnie porządku 

i czystości i właściwego prowadzenia gospodarki odpadami, ilości ton odpadów komunalnych 

wywiezionych z danych nieruchomości; działań podjętych przez Urząd odnośnie nielegalnie 

stojących nieruchomości na terenach rolnych, zgłoszeń do nadzoru budowlanego, ilości 

nielegalnych nieruchomości, systematyczności kontroli; wyjaśnień odnośnie zapytań i interpelacji 

składanych ustnie podczas sesji, pytań radnych odnośnie uzasadnienia w projekcie uchwały. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 3 - w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi za rok od domku letniskowego lub od innej nieruchomości wykorzystywanej na 

cele rekreacyjno-wypoczynkowe - dyskusja, podjęcie uchwały..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Jolanta Szymczak 

PRZECIW (1) 

Andrzej Staszak 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Olga Grajek 

NIEOBECNI (3) 

Roman Marciniak, Anna Sianos, Denis Tomala 

 

 

d) Druk nr 4- w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy użytkowania wieczystego 

gruntu - dyskusja, podjęcie uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami 

Zagospodarowania Przestrzennego i Rolnictwa, Monika Łada. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Monika Łada 

- Marek Leciaho 

 

Dyskusja dotyczyła dokładniej lokalizacji gruntu ujętego w projekcie uchwały. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 4- w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy użytkowania wieczystego gruntu - 

dyskusja, podjęcie uchwały..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Marek Leciaho, Barbara 

Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 

PRZECIW (1) 

Andrzej Basarab  

NIEOBECNI (3) 

Roman Marciniak, Anna Sianos, Denis Tomala 

 

 

e) Druk nr 5 – w sprawie określenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg 

publicznych, których zarządcą jest Gmina Ustronie Morskie - dyskusja, podjęcie uchwały. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Ostrowska. 

Komisja Budżetu wydała opinię pozytywną. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Ewa Ostrowska 

- Olga Grajek 

- Marek Leciaho 

 

Dyskusja dotyczyła zmiany jednej rzeczy w uchwale – zmiany stawki z 20 zł na 5 zł, kosztów 

podłączenia Internetu na świetlicy w Sianożętach, porównanie ofert firm. 

 



 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 5 – w sprawie określenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg 

publicznych, których zarządcą jest Gmina Ustronie Morskie - dyskusja, podjęcie uchwały..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Marek 

Leciaho, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Jolanta Szymczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Barbara Płomińska, Andrzej Staszak 

NIEOBECNI (3) 

Roman Marciniak, Anna Sianos, Denis Tomala 

 

 

f) Druk nr 6 w sprawie rozpatrzenia wniosku dot. wprowadzenia działań poprawiających czystość 

nadmorskich plaż w Gminie Ustronie Morskie. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Barbara 

Płomińska 

 

Brak dyskusji 

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 6 w sprawie rozpatrzenia wniosku dot. wprowadzenia działań poprawiających czystość 

nadmorskich plaż w Gminie Ustronie Morskie..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Marek 

Leciaho, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Jolanta Szymczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Staszak 

NIEOBECNI (3) 

Roman Marciniak, Anna Sianos , Denis Tomala 

 

 

g) Druk nr 7 – w sprawie rozpatrzenia wniosku dot. utworzenia pirsu cumowniczego przy molo 

dla statków wycieczkowych. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Barbara 

Płomińska 



 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Grzywnowicz 

 

Dyskusja dotyczyła ponownego podjęcia tematu, braku środków w budżecie na inwestycję. 

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 7 – w sprawie rozpatrzenia wniosku dot. utworzenia pirsu cumowniczego przy molo dla 

statków wycieczkowych..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Marek 

Leciaho, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Jolanta Szymczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Staszak 

NIEOBECNI (3) 

Roman Marciniak, Anna Sianos , Denis Tomala 

 

h) Druk nr 8 – w sprawie rozpatrzenia wniosku od mieszkańców wsi Rusowo. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Barbara 

Płomińska 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Barbara Płomińska 

- Ewa Ostrowska- 

- Krzysztof Grzywnowicz 

 

Dyskusja dotyczyła informacji nt. opinii Konserwatora Zabytków, która była negatywna, zasięgu 

sieci telefonicznych. 

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 8 – w sprawie rozpatrzenia wniosku od mieszkańców wsi Rusowo..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Marek Leciaho, Barbara Płomińska, 

Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Grzywnowicz 

NIEOBECNI (3) 

Roman Marciniak, Anna Sianos , Denis Tomala 



 

i) Druk nr 9 – w sprawie rozpatrzenia petycji dot. utworzenia Gminnej Straży Energetycznej. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Barbara 

Płomińska 

 

Brak dyskusji 

 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 9 – w sprawie rozpatrzenia petycji dot. utworzenia Gminnej Straży Energetycznej..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Marek 

Leciaho, Barbara Płomińska, Krzysztof Psykała, Tomasz Rymaszewski, Andrzej Staszak, Jolanta 

Szymczak 

NIEOBECNI (3) 

Roman Marciniak, Anna Sianos , Denis Tomala 

 

j) Druk nr 10 – w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej zmiany MPZP. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Barbara 

Płomińska 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Andrzej Basarab 

- Marek Leciaho 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Elżbieta Macek  

- Barbara Płomińska (Ad Vocem) 

 

Dyskusja dotyczyła projektu uchwały i ewentualnego zobowiązania Wójta do wykonania uchwał 

przez Radę Gminy – do podjęcia działań zmierzających do zmian w uchwałach, ingerencji 

w kompetencje Wójta, oceny petycji co do zasadności, głębszej analizy problemu 

przedstawionego w projekcie uchwały, zaplanowania zmian w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego w budżecie; zaangażowania ludzi w petycje, w ochronę zieleni 

w gminie, obecności Wójta na komisji Skarg, Wniosków i Petycji, określenie gruntów do 

sprzedaży i ewentualnych strat w budżecie po wycofaniu działek ze sprzedaży; analizy drogi przy 

ul. Cichej w celu jak najmniejszej wycinki drzew i zminimalizowania protestów. 

 

Złożenie autopoprawki przez Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o wykreślenie 

w paragrafie 2 pkt. 2 dot. zobowiązania Wójta do wykonania uchwały oraz poparcia autorów 

petycji przedstawiając stanowisko Rady Gminy poniższym projektem uchwały; 

 

Złożenia wniosku formalnego o wycofanie projektu uchwały po autopoprawkach Przewodniczącej 

przez radnego Andrzeja Basaraba, następnie wycofanie wniosku i głosowanie nad projektem 

uchwały z autopoprawkami Przewodniczącej Komisji SWiP. 



 

Głosowano w sprawie: 
Druk nr 10 – w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej zmiany MPZP 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Andrzej Basarab, Mirosław Dziewiałtowicz, Olga Grajek, Krzysztof Grzywnowicz, Marek 

Leciaho, Barbara Płomińska, Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 

PRZECIW (1) 

Denis Tomala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Rymaszewski 

NIEOBECNI (3) 

Roman Marciniak, Krzysztof Psykała, Anna Sianos  

 

8. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym – dyskusja. 

 

Informację przedstawiła Wójt Gminy, Bernadeta Borkowska 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Bernadeta Borkowska 

- Mirosław Dziewiałtowicz 

 

Dyskusja dotyczyła obecności Wójta na ślubowaniu w Szkole w Gościnie. 

 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 

- Piotr Byczkowiak 

- Krzysztof Grzywnowicz 

- Mirosław Dziewiałtowicz 

- Bernadeta Borkowska 

- Olga Grajek 

- Tomasz Rymaszewski 

- Zenon Wajgert 

- Andrzej Basarab 

- Andrzej Staszak 

- Jarosław Barański 

- Marek Leciaho 

- Sylwia Pluta 

- Ewa Ostrowska 

- Sylwia Chyła 

 

 

Dyskusja dotyczyła oszczędności związanych z energią gminną i przekazaniem środków na inną 

inwestycję, zapotrzebowania na energie dla Gminy, ewentualnych braków, kosztów, zawartej 



umowy, terminów i ewentualnego wzrostu cen, cen rezerwowych, opłat takich, jakie są na rynku 

przy oszacowanych cenach, wpisaniu spółdzielni na listę KOWR, przyłączenia innych 

użytkowników do spółdzielni energetycznej, braku korzyści ze spółki Gminna Energia, 

oszczędności przy użytkowaniu spółdzielni; 

Złożenie interpelacji dot. wyjaśnień i szczegółowej analizy odnośnie wycinki drzew przy 

inwestycji budowy drogi ul. Ku Słońcu; 

Oznakowania na ścieżce rowerowej na całej długości promenady, możliwości zapoznania się 

z organizacją ruchu w referacie inwestycji; 

Rozbudowy oświetlenia przy ul. Górnej dla bezpieczeństwa mieszkańców; 

Rozwiązań technicznych przy ul. Polnej od skrzyżowania od ul. Wojska Polskiego do ul. B. 

Chrobrego – brak możliwości bezpiecznego poruszania się na danym odcinku ulicy, przez 

przerośnięte tuje będące na opasce technicznej; 

Określenie operatora dwóch toalet, braku przetargów na dzierżawę obiektów; braku informacji 

dot. dzierżawy, jawności informacji dot. obsługi toalet, dzierżawy bez przetargu na okres 3 letni,  

Okresu obowiązywania umowy i czynszu dzierżawy za dwie nieruchomości;  

Przedstawienia rozwiązań, jakie są planowane, aby utrzymać czystość na plażach; 

Braku odpowiedzi na interpelacje w temacie ośrodka zdrowia, braku możliwości przedłużania 

terminu odpowiedzi na interpelacje, braków kadrowych w referacie inwestycji; 

Posadowienia słupów betonowych w miejscowości Wieniotowo, ewentualnych sprzeciwów na 

planowane przedsięwzięcie ze strony Urzędu, dofinansowania dla Energii na wymianę słupów 

i okablowania na izolowane, braku możliwości internowania na prywatnych posesjach; 

Terminu realizacji zadania związanych w inwestycją „Bezpieczny pieszy” oraz terminu 

ukończenia (miasteczka edukacyjnego przy szkole oraz radarowego rejestratora prędkości), 

Szczegółów procedowania inwestycji. 

 

 

10. Wolne wnioski i informacje. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Ewa Ostrowska 

- Marek Leciaho 

 

Dyskusja dotyczyła przedstawienia informacji dot. ośrodka zdrowia, kosztorysów, przeniesienia 

windy, terminu złożenia projektu, wniesienia uwag i ewentualnych poprawek. 

 

 

11. Zamknięcie sesji. 

 

 

 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy w Ustroniu Morskim 

 

 

 

 

 

 
Przygotował(a): Agnieszka Smołucha 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


